
               

GOS.0003.28.2022.XIV                                              Legnica, dnia 17 czerwca 2022 roku

              Pani
                       Aleksandra Krzeszewska

                  Radna Rady
                                                               Miejskiej Legnicy

W odpowiedzi na zapytanie nr 141/IN/22 z dnia 27 maja 2022 r. w sprawie stanu 
fitosanitarnego drzew przy ul. Hubalczyków w Legnicy informuję, że:

Ad.1 Zarząd Dróg Miejskich w Legnicy nie planuje usuwania drzew w ciągu ul. Hubalczyków.
Zgłoszenie mieszkańców o złym stanie drzew przy ul. Hubalczyków uznano za niezasadne, 
gdyż zdjęcia przedstawione w kwietniu 2022 r. nie odzwierciedlały faktycznego stanu drzew, 
które de facto w tym okresie znajdowały się w stanie spoczynku. W chwili obecnej drzewa 
zachowują żywotność i żadne z nich nie znajduje się w stanie całkowitego obumarcia. 
Podkreśla się, że celem wzmocnienia kondycji zdrowotnej drzew przy ul. Hubalczyków 
zostaną one objęte zabiegami pielęgnacyjnymi. 

Ad. 2 Z racji zachowania żywotności drzew przy ul. Hubalczyków brak jest merytorycznego 
uzasadnienia do wydatkowania środków finansowych na ich inwentaryzację. W związku z  
powyższym, środki finansowe przeznaczono na pilniejsze zdania jednostki w ramach bieżącego 
utrzymywania infrastruktury miasta.

Ad. 3 Ocena stanu zdrowotnego drzew przy ul. Hubalczyków została przeprowadzona na 
podstawie kilkukrotnych oględzin tych drzew w terenie przez pracownika merytorycznego 
Zarządu Dróg Miejskich w Legnicy. 

                                                                                   
   Z up. Prezydenta Miasta

                                                                               Jadwiga Zienkiewicz
                                                                             (Zastępca Prezydenta)
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